
ОТЧЕТ ЗА дейността извършена от НЧ “Селска пробуда -
1925г.”

През лятото проведохме разнообразна програма за работа с децата от с. Горно Пещене
с обща продължителност почти 8 седмици. В нея се включиха 47 души – 30 деца и 17
възрастни. Безвъзмездно в нея се включиха:

- Петър Мечков и Ростислав Иванов - с тролей над р. Скът и спортни игри;
- Дерек - с работилница за къщички за птици (подсигури и материалите за нея);
- Меги и Катя от Челопек, както и жени от селото с работилници за плетене и

работа с вълна (материалите също бяха от тях);
- Иван Стрижлев - с начален курс по фотография;
- г-жа Доля Иванова, Галя Григорова,Мариана Банкова и леля Милка - в двата дни

предназначени за готварство, като Доля осигури кухнята и всички продукти;
- Велиана Парахулева - с дизайн на грамотите за края на програмата и

дигитализиране на логото на читалището;

На 11-ти август се проведе празник с танци организиран от Ивелина Кръстева с гости две
миски и хореографът Божидара Върбева, за който тя пое всички разноски.

Обучение на тема Добри обноски се проведе в с. Паволче на 17-ти август. Там отидохме
с 3 деца, от предварително потвърдилите 5. Всички разходи бяха поети от
организаторите, ние бяхме само гости. Така че и това струваше на читалището 0лв.

На 19-ти август организирах екскурзия до с. Карлуково. Всички разноски по екскурзията
бяха заплатени от участниците в нея. Т.е. на читалището тя струваше отново – 0лв.

Междувременно се получи едно импровизирано групово месене с получения от
седмицата по готварство бял твърд квас.Материали всеки си носеше. Квасът беше от
мен.

През изминалата година благодарение на Цвети читалището спечели два големи
проекта. „За да не ходи водата на кино“ – към Виваком и „Игрище за бъдеще“ – към
Телъс интернешънъл. Изпълнението на „Игрище за бъдеще“ се отложи, поради липса на
финансиране от община Враца за извършване на ремонтни работи по външната тераса,
а „За да не ходи водата на кино“ се изпълни според съгласуваното с автора на проекта.

Този проект доведе след себе си други 2 тематични срещи които организирах в
последствие.

На 27.09 - представяне на книгата „Какво всъщност е ноу тил и какви са ползите
от него“. Това ни струваше пътните разноски на автора от София до тук в размер
на 50лв. Смятах че събитието ще бъде интересно за местните земеделци и лично
поканих всеки един от тях. Не дойдоха.

На 21.10 се проведе среща с Красимир Беров на тема Безплатно отопление с
растителни отпадъци. Тя струваше на читалището 0лв. Смятах, че това ще бъде
интересно за хората с по-малки финансови възможности, които се чудят как да
се отопляват през зимата, но отново интересът към събитието беше слаб.
Поради очевидно слабия интерес към организираните от мен събития, очаквам
идеи от вас какви да бъдат следващите, ако има такива.



На 04.10 пенсионерски клуб „Златна есен“ празнуваха деня на пенсионера. Бях
натоварена да купя цветя за всички гости – 40 на брой.

Следващото събитие, в което читалището взе дейно участие беше курбана по
случай Петковден.

На 01.11 по случай деня на Народните будители поканихме Валентина Вълчева
от Видин, написала две тематични книги за повода.

След като миналата година се взе решение да се премести библиотеката в
малкия салон на читалището се започна пълна инвентаризация на книгите. По
настояване на нашия секретар-библиотекар издадох заповед да бъде извършена
до април 2023г. Този срок беше съгласуван с него.Може да се счете, че не беше
реалистичен. Работата започна с помощта на доброволци по негови инструкции:
Илияна, Красимира, Петя и Петър от Враца и децата от селото. В един момент се
появи идеята да наемем библиотекар, който да се оправи с книгите.Отхвърли се
предложението Мая от Вировско да се заеме с тази работа. За Хриси от
Криводол не успяхме да решим транспортния въпрос. И в крайна сметка, аз
продължих с работата по книгите, като съм правила само това, което Васко ме е
инструктирал.
Тази година читалището спечели проект за нови книги към министерството на
културата.

В крайна сметка работата ми в библиотеката може да се обобщи така:
- 26 – Регистрирани нови читатели;
- 179 заети книги;
- 171 върнати книги;
- 238 книги приети като дарение;
- 511 (494) бр. – книги, въведени в инвентарната книга;
- Подредени по азбучен ред българската, чуждестранната, детската и

любовно-криминалната литература и направа на разделителни букви за тях
(общо 4 броя азбуки разпечатани, изрязани и ламинирани).

- направа на нова бланка за читателски картон и подредба на наличните картони
по азбучен ред.

- измъкване от склада и боядисване на два метални стелажа и два шкафа за
новите книги.

изготвил:
Красимира Митова
05.12.2023г.


